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Subject: RE: Overleg SG met Zorgverzekeraars, Nza, ZIN over versnellingdigitale zorg, 3 novemberjl.
Received: Sun 11/8/2020 8:47:40 PM

Zeker. Hoe meer eigenaarschap bij de ziekenhuizen zelf hoe beter. Het is wel een versplintert landschap dus op meerdere

manieren erop aanspreken?

Er zijn al lijnen met NVZ en NFU, maar ook STZ en SAZ.

En ook meer specifiek innovatienetwerken zoals mProve. En komende week ook contact met Santeon.

Maar idd vooral energie benutten die er al is. Ik heb het gevoel dat er zich mede door de capaciteitsvraagstukken mbt

professionals zich kansen gaan voordoen (vooral bij STZ ziekenhuizen - in aantallen patiénten per jaar de grootste ziekenhuizen)
als naast zorgverzekeraars ook de overheid hen gaat helpen door te pakken.

Groet,

ver: EXEL|.(5) EE eins >

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 22:50

Aan: , BE. (Bd) <BEAN @ minvws.nl>; EERE EY, BES. (51.2)JIEEI @ minvws.nl>
cC: g@minvws.nl; IEERELIN. BE E28)<P @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Overleg SG met Zorgverzekeraars, Nza, ZIN over versnelling digitale zorg, 3 novemberjl.

Top. Nog even nadenken of we ook in deze fase al eigenaarschap bij zorginstellingen kunnen krijgen, alleen NVZ of ook

andere koepels, of op basis van zwaan kleef aan, dus niet zelf gaan sleuren maar als het zich aandient wel omarmen,

Met vriendelijke groet,

Secretaris Generaal Ministerie van VWS
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Van: BE.Ex 5.1.22 |BEY @minvws.nl>
Datum: vrijdag 06 nov. 2020 10:47 PM

Aon: [EXELF. (EE) ERE coins. >, EEE EXE, EE (CEE)NNECviv >
Onderwerp: RE: Overleg SG met Zorgverzekeraars. Nza. ZIN over versnelling digitale zorg. 3 november jL

Verzoek nieuwe meeting heb ik woensdag al naa Ek emaild. Vandaag niet toe gekomen even te bellen. Pakken we

maandagochtend verder op.

We gaan komende week met alle contacten bij de partijen een eerste worp doen op dossiers/type processen om digitaal te

ondersteunen, en belangrijke voorwaarden die de vlucht naar voren helpen nemen door de middengroep (en niet terugveren).
Nieuws vanuit NVZ lijkt daar ook op te wijzen, hoewel bestuur het nog niet met hun leden heeft gedeeld. 25% minder fysiek
bezoek kan alleen met echte transformatie.

van: [EEE §. (IE) JEEEEMe minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 6 november 2020 22:44
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Mooi! Niet te ver naar achteren plannen aub, nu tempo houden dus maandag alvast de meeting plannen voor max einde 3

weken vanaf maandag. En er voor zorgen dat al volgende week een eerste worp ligt op de doorbraak dossiers, en witerlijk
3 dagen voor de meeting definitief stuk zodat we spijker met koppen kunnen slaan tijdens de meeting. En graag scherp op
eventuele terugval zijn en dan direct opschalen.

Met vriendelijke groet,

Secretaris Generaal Ministerie van VWS
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